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Shuxiang Zhang 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Dispute resolution 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Zhang's practice mainly focuses on dispute resolution.  Mr. Zhang has assisted in handling 

arbitration and litigation cases related to asset management, share repurchases, corporate control, and 

other types of contract disputes. 

Prior to joining Han Kun Law Offices, Mr. Zhang worked for more than one year at King & Wood 

Mallesons. 

EDUCATION 
Mr. Zhang obtained his master's degree in law from the China University of Political Science and 

Law in 2019.  Prior to that, Mr. Zhang graduated with a Bachelor of Laws degree from China 

University of Political Science and Law in 2015. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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张树祥 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 争议解决 

工作经历 

张树祥律师的主要执业领域为国内民商事诉讼与仲裁。目前，张律师主要负责协助处理仲裁

或诉讼中的各类资产管理领域相关纠纷、股权回购纠纷、公司控制权纠纷及其他各类合同纠

纷等。 

在加入汉坤律师事务所之前，张树祥律师曾在金杜律师事务所工作一年有余。 

教育背景 

张树祥律师于 2015 年获得中国政法大学法学学士学位，并于 2019 年获得法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


